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Vragen van statenleden Ralph van Hertum, Roy Zeilstra (PvdA GroenLinks), Lizo 
Koppejan (ChristenUnie) en Bertie Steur(Partij voor Zeeland) ingevolge artikel 44 
reglement van orde  

AANHANGSEL 
tot de notulen van de Provinciale Staten van Zeeland 2024 nummer 124. 

Vragen ingevolge artikel 44 van het reglement van orde inzake Provincie 
afgesneden van treinvervoer: 

(ingekomen: 2 oktober 2024) 

Vragen aan Gedeputeerde Staten Antwoorden van Gedeputeerde Staten 
1. Hoe kijkt het provinciebestuur aan tegen de
mededeling uit Den Haag dat de trein van de lijn
Goes-Vlissingen vier maanden niet zal rijden en
maanden daarna nog veel storing zal kennen?
Graag een toelichting.

1. Wij zijn bezorgd over het effect voor de
reizigers en vinden het daarom ongewenst dat er
een buitendienststelling van vier maanden plaats
gaat vinden in 2029.

2. Is het provinciebestuur met ons van mening
dat deze proef niet in Zeeland kan en moet
plaatsvinden? Graag een toelichting

2. Wij hebben, sinds een proefbaanvak ERTMS in
mei 2024 serieus op tafel kwam, continu met
argumenten aangegeven waarom het in
genoemde periode (op dat moment werd
genoemd 2028-2029) ongewenst is een vier
maanden lange buitendienststelling te hebben in
Zeeland. We hebben eerst een luisterend oor
gevonden voor onze argumenten tegen het
proefbaanvak, waarbij anderzijds werd
aangegeven dat Zeeland als beste optie uit de
bus kwam. De staatssecretaris Openbaar Vervoer
en Milieu heeft ondanks ons standpunt gemeend
toch voor Zeeland te moeten kiezen.

3. Is het provinciebestuur bereid om met de vuist
op tafel te slaan in Den Haag en er alles aan te
doen om te voorkomen dat deze proef in Zeeland
plaatsvindt? Graag een toelichting.

3. Jazeker. Dat is reeds gebeurd. Die vuist heeft
echter niet geleid tot een heroverweging van de
staatssecretaris, wel dat hij heeft ingezien dat hij
extra maatregelen moest nemen om voor de
reiziger de overlast te beperken. Die maatregelen
zijn voor ons een keiharde voorwaarde, die met
de brief van de staatssecretaris ook hard zijn
vastgelegd. Wij gaan het ministerie daaraan
houden en sturen richting ministerie, NS en
ProRail op het zoveel mogelijk voorkomen van
overlast voor de reiziger.

4. Twee weken geleden (midden september 2024)
hebben de Statenleden een gesprek gehad met
NS en ProRail. Toen is in deze
informatiebijeenkomst niets gezegd over dit
onderwerp. Wij hebben vernomen dat deze
informatie toen al voorhanden was.
A. Klopt dit? Wist het provinciebestuur toen al van
deze naderende aankondiging?
Zo ja, waarom is dit niet toen niet gedeeld?

4A. Het is in dit geval aan de staatssecretaris om 
een besluit te nemen en daar als eerste de 
Tweede Kamer over te informeren Net zoals wij 
het als Gedeputeerde Staten het onze plicht 
vinden bij grote besluiten eerst Provinciale Staten 
te informeren, voordat wij deze naar buiten 
brengen. Enkele dagen voor de 
informatiebijeenkomst met NS en ProRail had 
Gedeputeerde Van der Maas zijn eerste overleg 
over ERTMS met de nieuwe staatssecretaris. In 
dat overleg bleek dat voor de staatssecretaris zijn 
keuze om het in Zeeland te gaan doen vaststond. 
In dat overleg is door de gedeputeerde Van der 
Maas stevig gereageerd, zowel vanuit de 
inhoudelijke argumenten als vanuit de wijze 
waarop het besluit plots in een stroomversnelling 



 

 

kwam. Toen is afgesproken dat er nog 
vervolgoverleg zou plaatsvinden. 

4B. Hoe kijkt het provinciebestuur terug op deze 
bijeenkomst, waarbij zoveel zorgen over 
vertraging zijn geuit en dat dan juist twee weken 
later een enorme lange vertraging wordt 
aangekondigd? 

4B. De bijeenkomst met de door u als statenleden 
gedeelde zorgen en het belang dat op tafel is 
gelegd voor het werken aan de betrouwbaarheid 
en verbetering van de treinverbinding geeft steun 
voor het pleidooi wat wij al langere tijd houden en 
het gesprek hierover met ministerie van 
Infrastructuur en Waterstaat, NS en ProRail. 
Gezien dat pleidooi is duidelijk dat niemand in 
Zeeland zit te wachten op een lange 
buitendienststelling.   
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